
Antwoord op schriftelijke vragen van fractie GL inzake 
Borgstelling saneringskredieten en sociale leningen

Datum vraag: 13 mei 2022
Indiener: Jan Verhoeven en Semra Kerkum
Nummer: S22/129
Datum antwoord: 16 mei 2022

1. Het college wenst een dienstverleningsovereenkomst aan te gaan met de 
Stichting Kredietbank Nederland in de plaats van met de Stadsbank Apeldoorn. 
Waarom wil het college overstappen naar de Stichting Kredietbank Nederland?

Antwoord: Het contract met de Stadsbank Apeldoorn liep af. We hebben bij de Stadsbank 
Apeldoorn en Kredietbank Nederland een offerte opgevraagd met aandacht voor de inhoud 
en de financiën. De Stadsbank heeft enkel een financiële offerte ingediend. De Kredietbank 
heeft een financiële offerte ingediend en op inhoud antwoord gegeven op alle vragen. Het 
aanbod van de Kredietbank sloot aan bij onze wens en is goedkoper. 

2. Het college schrijft de openstaande kredieten op maximaal € 100.00,00 te ramen. 
Is hier sprake van een fout? Wat is het correcte maximale bedrag?

Antwoord: Het correcte bedrag is €100.000,-.

3. Het college noemt als kosten voor de borgstelling ca € 4.000,-. Waaruit bestaan 
deze kosten? Wat zijn de reële risico’s? 

Antwoord: De kosten voor de borgstelling bestaan uit kosten voor kredieten die niet afgelost 
worden en niet vorderbaar blijken na sociale incasso-acties van de Kredietbank. Deze kosten 
zijn een reeel geschat risico op basis van betalingsgegevens van de afgelopen jaren binnen 
Rheden en betalingsgegevens bij de Kredietbank. 

4. Het college hanteert in dit verband als beleidskader onder meer het 
Meerjarenbeleidskader minima- en schuldhulpverlening 2021-2024 ‘Iedereen 
doet mee’. Wat is hiervan de stand van zaken van monitoring en wanneer is de 
eerstvolgende monitoring te verwachten? Is de nulmeting gerealiseerd en wat is 
het resultaat?

Antwoord: Wij monitoren tweejaarlijks de gestelde ambities uit het beleidskader en 
presenteren de resultaten via een factsheet aan de gemeenteraad. Het kader is in februari 
2021 vastgesteld. Uiterlijk februari 2023 zal een factsheet met u worden gedeeld. Middels 
een raadsbrief is de raad in december 2021 geinformeerd op de 0-meting gericht op de 
minimavoorzieningen. 


